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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi OVI. törvény 42 .

§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterne k

„Mi tudható a Fradivárosról? Megismerhetőek a részletes tervei a Népliget rekreációs és sportolásra

hasznosított terűleteinek rekonstrukciójára irányuló beruházásnak?” VII . címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Népliget közparkként történő megújítása valóban kiemelten fontos feladat, és nem t űr halasztást, hiszen

Budapest zöldfelűleteit kormányzatuk alatt folyamatosan csonkítják és beépítik . Zöldfelületek nélkül pedig

élhetetlenné válik fővárosunk, és már most is többtízezer fa hiányzik közterületeinkről . Szeretnénk garanciát
kapni ezért arra, hogy a Népliget nem jut a Városliget vagy az Orczy-kert sorsára . Úgy véljük, hogy a sport

vagy a kultúra nem lehet a természet ellensége !

Ezért a Népliget rekonstrukciójával és a tervezett Fradivárossal kapcsolatban a k ővetkező kérdést teszem fel :

A Népliget mely területeit érintik pontosan a Fradiváros tervezett létesítményei? 16 hektárról már most 3 2

hektárra nőtt a beruházás területigénye? Mi garantálja, hogy nem növekszik tovább a beruházá s

területigénye?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017. október 25 .

Tisztelettel,

Ilcotit István
országgyű lési képviselő (LMP)
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